

Dear Parents/ Guardians,

Update on Coronavirus Disease 2019 (COVID-19) situation – Suspension of Classes

Since the start of the COVID-19 situation, Han Language Centre (HLC) has been ensuring that our health and safety practices are aligned with advisories from the Ministry of Health (MOH) and Ministry of Education (MOE).

On 24 March 2020, MOH announced the suspension of all centre-based tuition and enrichment classes.

As such, lessons at Han Language Centre will be suspended from 26 March 2020, Thursday, onwards until further notice.

However, lessons on 25 March 2020, Wednesday, will take place as usual.

In the next few days, we will get in touch with advice on our contingency measures to help your child get through this situation.

HLC has been taking strict precautionary measures to safeguard the well-being of our students and will continue to do so during this pause in operations. We will continue to ensure our staff undergo mandatory temperature screening while continuing with our robust premise cleaning and disinfection routines.

We encourage parents and students to continue exercising good personal hygiene practices and keep in good health during this period.

Please do not hesitate to contact us at 9661 8692 or ask@hanlanguage.edu.sg if you have any queries.

Thank you.

Yours Sincerely
Han Language Centre

尊敬的家长/监护人：

2019年新型冠状病毒（COVID-19）状况更新 – 课程暂停

自新型冠状病毒疫情蔓延以来，汉语文中心一直尽全力确保我们的健康安全措施遵照卫生部和教育部的指导原则。

卫生部已于 2020 年 3 月 24 日宣布暂停所有校外补习中心的课程。

因此，汉语文中心所有分部将从 **2020 年 3 月 26 日起歇业**，直至另行通知。

请注意：3 月 25 日（星期三）的课程将不受影响。

我们将在接下来的几天内与您联系，并通知您中心在此期间内如何协助您的孩子持续学习。

我们的中心也会在歇业期间继续采取严格的预防措施，例如让员工接受体温测量，并定期清洗和消毒所有分部。

我们建议父母和学生在此期间继续保持良好的个人卫生习惯，并密切观察健康情况。

若有任何疑问，请拨电 9661 8692 或通过 ask@hanlanguage.edu.sg 与我们联系。

十分感谢！

汉语文中心 敬上